



Master File Number

22-1481

Town of Sackville / Ville de Sackville
Building Permit / Permis de construction

35745

Permit. No. / No. Du Permis

, Right Coast Realty Limited
Owner / Propriétaire

70050174
PID / NID

308 Walker Road, Town of Sackville / Ville de Sackville
Location / Adresse

Lot #

Mike Wilson Atlantic Industries Limited
Contractor / Entrepreneur

Industrial
Zone

Plastics extrusion process line plant to convert HDPE pellets into stormwater, sewer, agriculture and forestry culvert/drain pipe. Does not include the office component to be done by separate permit

Purpose / Usage

August-17-22

Date issued / Date d'émission

August-17-23

Expiration Date/Date d'expiration


Building Inspector/Inspecteur du bâtiment

IMPORTANT - READ CAREFULLY

-This is not an occupancy permit.

-Post permit for public view on project site.

-The approval of plans and the issuance of the building permit does not relieve the owner from compliance with all applicable by-laws.

-All work shall be carried out in accordance with any plans & specifications approved by the Building Inspector and in accordance with all applicable Municipal, Provincial or Federal regulations or by-laws including any terms and conditions imposed by the Building Inspector or Regional Service Commission 7.

-This permit may expire, within 6 months of the date of issue if the work authorized has not commenced or when the work has been discontinued or suspended for a period in excess of one year. Where applicable.

IMPORTANT - LIRE ATTENTIVEMENT

-Ce permis ne constitue pas un permis d'occupation.

-Prière d'afficher bien en vue le permis sur l'emplacement du projet.

-L'approbation des plans et du permis de construire ne décharge pas le propriétaire de l'obligation de se conformer aux arrêtés applicable.

-Tout travaux doivent être entrepris conformément aux plans et dévis révisés et approuvés par l'inspecteur des bâtiments et doivent être conforme à tout règlements, ou arrêtés Municipal, Provincial ou Fédéral incluant toutes modalités et conditions imposés par l'inspecteur des bâtiments ou par la Commission de services régionaux.

-Ce permis peut expirer 6 mois suivant sa date de délivrance si les travaux autorisés n'ont pas débutés, le permis expire à la fin des travaux ou, si les travaux ont été suspendues ou discontinués, après une période d'un an. S'il y a lieu.